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El conseller de Socialdemocràcia 
i Progrés (SDP) al Comú de Sant 
Julià de Lòria, Josep Roig, es 
va referir ahir a l’esmena que el 
grup parlamentari socialdemò-
crata ha presentat al pressupost 
del 2015 encaminada a eliminar 
dels comptes de l’Estat la conti-
nuació de la desviació de la CG-1 
al seu pas per la parròquia. Roig 
va declarar que “no compartei-
xo ni entenc” aquesta proposta 
i fins i tot va arribar a posar en 
dubte que fos compartida pels 
membres lauredians del par-
tit en què abans militava. En 
aquest sentit va remarcar que es 
tracta d’una obra que cal acabar 
al més aviat possible.

El conseller comunal va ex-
posar que el vial de Sant Julià 
de Lòria és una qüestió que va 
més enllà de l’àmbit parroquial 
ja que “és una necessitat per al 
país”. A tall d’exemple va posar 
la situació viscuda el darrer cap 
de setmana, en què “el caos va 
ser descomunal” perquè es van 
formar retencions importants 
al pas per la vila. Per Roig, la cir-
culació de vehicles pel centre no 
reverteix de forma positiva en 
l’economia de la parròquia i va 
assenyalar que “d’aquestes per-
sones que hi van passar, cap va 
parar a Sant Julià per pernoctar 
o fer un àpat”.

Per tot plegat es va mostrar 
partidari que la sortida de la 
variant se situï com més a prop 
de la frontera millor i evitar així 
traslladar el problema que su-
posa el nus de la plaça Laurèdia 

200 metres més al sud.
Roig va remarcar que quan 

formava part del Partit Social-
demòcrata (PS), amb el comitè 
parroquial de Sant Julià de Lòria 
havien treballat en profunditat 
aquesta qüestió i per això “m’ha 
agafat molt d’imprevist” l’esme-
na al pressupost. “Deu ser un 
argument més pel qual un ser-
vidor està aquí i no allà”, va dir.

altres prioritats

El conseller socialdemòcrata 
al Comú de Sant Julià de Lò-
ria, Rossend Areny, va recordar 
que el programa del seu partit 
preveia aquest projecte amb la 
construcció d’un sol túnel. Tot i 
així va exposar que davant la si-
tuació econòmica i financera ac-
tual, i donada l’elevada inversió 
que requereix la infraestructu-
ra, “potser ara no és el moment 
d’acabar l’obra” ja que avui “no 
és gaire urgent” tenint en comp-
te que hi ha “altres prioritats”. 
El conseller tampoc comparteix 
la fórmula de finançament que 
adoptaria el Govern, el peatge a 
l’ombra.

Per altra banda, el conseller 
del PS també considera que la 
desviació afectaria de forma ne-
gativa el comerç de Sant Julià de 
Lòria. Tot i que va acceptar que 
en sentit baixada els vehicles 
solen passar de llarg, de pujada 
“sempre para algú”. Areny va 
remarcar que “això no salvarà el 
comerç” de la parròquia però sí 
que evitarà que passi el que ha 
viscut Encamp, on “el comerç 
estava tocat i la desviació l’ha 
acabat d’enfonsar”.

Roig diu no entendre la proposta del 
PS d’eliminar el vial del pressupost
Remarca que cal acabar-lo al més aviat possible i Areny diu que és una obra no urgent i d’un cost massa elevat
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SdP presenta el segon recurs d’alçada al Govern 
davant la negativa del Comú a donar informació

el conseller d’SdP al Comú lauredià va presen-
tar dimarts un segon recurs d’alçada al Govern 
perquè la majoria doni resposta a diverses de-
mandes d’informació que va formular. aquestes 
peticions fan referència a les sol·licituds presen-
tades el mes de juny i se centren en l’obtenció 
dels detalls dels pagaments realitzats a càrrec 
de diverses partides, les subvencions esportives 
concedides per la corporació i informació sobre 
naturlàndia (l’auditoria i el pla de xoc realitzats 
per T3 Think Tank, el pla estratègic 2012-2015 i 
el contracte laboral del director de Projecte, enric 
ordóñez).

 en el recurs, roig demana que s’examini la 
legalitat de la decisió negativa a donar la infor-

mació, que es conclogui que la cònsol laurediana 
no ha respectat la legislació vigent i es demani 
al Comú donar curs a les preguntes. roig va re-
marcar que arriba a aquest punt sis mesos des-
prés de presentar les demandes, que aquest és 
el pas que fixa el codi de l’administració i que si 
el Govern acaba fent silenci administratiu voldrà 
dir que “qui calla consent i que ja li està bé que 
no es faciliti la informació”. Per aquest motiu va 
indicar que amb el recurs “es dóna al Govern de 
da una oportunitat per desmarcar-se d’una ma-
nera de fer poc transparent, opaca” i contra la 
legalitat. de fet, amb el primer recurs (que es tro-
ba a la Batllia) creu que l’executiu hauria d’haver 
estat inflexible i defensat el dret a la informació.

Els consellers Rossend Areny i Josep Roig en el transcurs d’un consell de comú.
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